

入學申請須知

1. 二零二四至二零二五年度中一入學(叩門)申請只接受未曾申請報讀本校之小六學生，且必須透過[網上申請 \(按此\)](#)。
2. 有意者可於**即日起開始填寫申請表格**，**唯必須在 7 月 9 日透過小學獲得教育局派位證，並把派位證掃描上傳，以完成提交申請程序。**
3. **申請提交時間為 2024 年 7 月 9 日上午 8 時正至 2024 年 7 月 9 日中午 12 時正。**
4. **未完成的申請表格可於中途存檔，每次登錄最長時間為 60 分鐘。**
5. **建議申請者在 2024 年 7 月 9 日之前盡可能完成填寫申請表格並儲存，及後完成其餘部份，包括上傳派位證，請於申請提交時間內盡早遞交申請表格。**
6. 每一電郵地址只可提交一個申請。
7. 請於填表前準備好下列項目的掃描檔案—(a)至(d)項必須為不大於 2Mb 的 JPG 檔案。(e)至(g)項，每一項必須為**一個獨立**而不大於 10Mb 的 PDF 檔案。(e)至(g)項之正本須於註冊時出示以作核實。
 - a. 一張護照尺寸的證件相片(長闊比例為 5:4)
 - b. 申請人之香港身份證
 - c. 學生簽證(如非本地生)
 - d. 教育局派位證
 - e. 小四至小六所有成績表
 - f. 小四或之後的相關獎狀、證書或活動證明，最多 15 項，以及
 - g. 任何其他有助申請的證明文件(不一定要提交小學推薦信)
8. 所有資料必須**如實申報**，並會機密處理。資料只用作中華基金中學入學申請事宜。
9. **合資格之申請者將在七月和八月期間透過電話獲邀到校面見。面試表現良好者可被即時取錄。**
10. 本校二零二三至二零二四年度全年學費如下：

	中一至中三	中四至中六
本地學生	港幣 18,770	港幣 25,000
非本地學生	港幣 88,955	港幣 107,468

11. 有需要的學生(包括來自綜援家庭的學生及領取學生資助處財政資助的學生)可申請學費減免。學費減免計劃乃入息審查性質。由 2020/21 年開始，根據不同家庭的財政狀況，新入學同學之學費減免幅度為 100%或 50%。學費減免或獎學金計劃的詳細資料可瀏覽本校之網頁 (<https://www.cfss.edu.hk/en/content.php?wid=5>)或於本校校務處索取。如有任何查詢，請致電 2904 7322 與校務處聯絡。

Notes to ALL Applicants

1. 2024 – 25 S.1 Places (Clearing Round) is now open to all Primary 6 students who have not applied before and must be made online through [this application platform](#).
2. Interested parties may **start filling out the application form today**. However, they must **obtain the allocation slip from their primary school on 9 July 2024, and upload a scanned copy to complete the application**.
3. The submission period is from 8:00 am on 9 July 2024 to 12:00 noon on 9 July 2024.
4. **An incomplete application form can be saved when partly done within the 60-minute login time limit for each session.**
5. **Applicants are advised to complete the form as much as possible before 9 July, 2024, and then complete the remaining sections, including uploading the allocation slip to submit as early as possible during the submission period.**
6. Only one application can be submitted per email address.
7. Please prepare scanned files of the following supporting documents before you start filling in the application form - each of items (a) to (d) must be in jpg format with a file size not more than 2Mb. Items (e) to (g) must be **single files** in PDF format. Each file must not exceed 10 Mb in size. Original documents of items (e) to (g) will be required for inspection during registration.
 - a. A recent passport-sized photo with an aspect ratio of 5:4
 - b. Applicant's HKID card
 - c. Student visa (For non-local students)
 - d. Allocation Slip from the Education Bureau
 - e. All examination reports from Primary 4 to Primary 6
 - f. A maximum of 15 relevant awards, certificates or proof of activities since Primary 4, and
 - g. Any other relevant supporting documents (A recommendation letter from the current primary school is not essential)
8. All information should be **declared truthfully**. Applicant's information will be treated with the strictest confidence. All submitted information will solely be used for admission purposes by The Chinese Foundation Secondary School.
9. **An on-campus interview may be arranged via phone during July and August for shortlisted applicants. Applicants who perform well in the interview will be offered a place immediately.**
10. In the academic year 2023 – 2024, our annual school fees are as follows:

	S.1 to S.3	S.4 to S.6
Local Student	HKD 18,770	HKD 25,000
Non-local Student	HKD 88,955	HKD 107,468

11. Needy students (including those from families receiving the CSSA and students receiving financial assistance provided by the WFSFAA) may apply for fee remission. The fee remission scheme is a means-tested scheme. In order to take into consideration the different financial circumstances of applicants, two categories of fee remission are available: 100% or 50%. This has been the school's practice since 2020/21. Details of our fee remission/scholarship schemes can be obtained from the School's website (<https://www.cfss.edu.hk/en/content.php?wid=5>) or collected from our School Office. Please contact our School Office at 2904 7322 for inquiries on these schemes.